

Title (en)

Machine for screening dusty, floury or granular products.

Title (de)

Maschine zum Sieben von staubigen, mehligem oder körnigen Produkten.

Title (fr)

Machine pour le tamisage de produits poudreux, farineux ou granuleux.

Publication

**EP 0353126 A1 19900131 (FR)**

Application

**EP 89402053 A 19890719**

Priority

FR 8810012 A 19880725

Abstract (en)

Screening apparatus. It comprises, in combination, the screening chamber (34) and its discharge hopper (35) which form a unit which can be separated from the rest of the machine, an unreinforced screen (36), means (26, 27, 31, 32) outside the chamber for fastening both the said chamber and the said screen, and means (14, 17, 42, 43) for mounting the rotor (37) in such a way that the latter can be removed entirely from the apparatus and has no support piece inside the screening chamber. <IMAGE>

Abstract (fr)

Appareil de tamisage. Il comporte en combinaison la chambre de tamisage (34) et sa trémie d'évacuation (35) forment un tout séparable au reste de la machine, un tamis sans armature (36), des moyens (26, 27, 31, 32) pour fixer à la fois ladite chambre et ledit tamis à l'extérieur de la chambre, et des moyens (14, 17, 42, 43) pour monter le rotor (37) de telle sorte que celui-ci puisse être entièrement ôté de l'appareil et ne comporte aucune pièce de support à l'intérieur de la chambre de tamisage.

IPC 1-7

**B07B 1/20**

IPC 8 full level

**B07B 1/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B07B 1/20** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 1255461 B 19671130 - ADOLF ZIMMERMANN MASCHB
- [A] FR 1050203 A 19540106

Cited by

DE202016003780U1; EP2676742A3; EP1813356A3; FR2686273A1; EP3810328A4; EP0815957A1; EP0917911A3; EP1813356A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0353126 A1 19900131; EP 0353126 B1 19920304; AT E73018 T1 19920315; DE 68900914 D1 19920409; FR 2619324 A1 19890217; FR 2619324 B1 19910510**

DOCDB simple family (application)

**EP 89402053 A 19890719; AT 89402053 T 19890719; DE 68900914 T 19890719; FR 8810012 A 19880725**